



Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-06-08

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.

2. Närvarande

Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Renström, Lina Quick. Frånvarande: Sandra Stark, Mikael Ohlsson

3. Val av sekreterare för mötet

Lina Quick

4. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

5. Genomgång av tidigare protokoll

6. Ekonomi

Vi har fått 29 000 kr i bidrag från Hudiksvalls kommun (stod om detta i tidningen den 8/6 2021).

Anders har köpt in spjut och nerfbollar till Glysis.

7. Blodomloppet

Nästa blodomloppsmöte kommer att hållas under v.24.

8. Mötesfrågor

8.1 Kommande tävlingar

Vi har en hel del frågor gällande tävlingar som vi behöver ta tag i framöver. Under v.22 startade "Veckans grenar" igen. Vi behöver se över konceptet för "Veckans grenar" dvs. anmälan och hur arrangemanget kring detta ska gå till.

Strands Ungdomsspel planeras gå av stapeln söndagen den 15/8, istället för lördag 14/8. Eftersom vi byter datum för tävlingsdag behöver vi söka sanktioner för denna ändring. Lars tar kontakt med Jocke E för att undersöka hur denna ändring ska gå till. Vi bör också inom en snar framtid gå ut med information gällande Strands ungdomsspel för att bland annat värva funktionärer (ca 40st).

Vi bestämmer att vi behöver boka in nästa styrelsemöte inom kort och att det är av yttersta vikt att Micke O deltar vid detta möte så att vi mer detaljerat kan planera tävlingarna framöver.

Anders S kommer att åka på tävlingskommittémöte i Söderhamn 9/6.

Vi diskuterar förslaget om att investera i [Easy-records](#), ett tävlingssystem som tycks fungerar enkelt och där tävlingsanmälan görs direkt i systemet. Bollnäs och Söderhamn använder sig redan av detta system. Anders tar reda på hur det fungerar/få info från dessa klubbar under tävlingskommittémötet den 9/6.

Friidrottsskolan är spikad till v.32 och anmälningssperioden är igång. Sandra S har redan fått in ett tjugotal anmälningar. Vi hoppas och tror att Guldjakten den 7/6 gav mersmak och att fler anmälningar inkommer från och med nu.

9. Övriga punkter

Uppföljningsmöte med RF/Sisu och vår kontakt Marcus Andersson sker torsdag den 10 juni kl 18. Här är länken till det mötet - <https://zoom.us/j/92004523620>.

Glysis har försett oss med en ny höjdhoppsribba, efter incidenten med den avbrutna ribban efter att Östra skolan hyrt Glysis för sina skolaktiviteter. Eftersom det i själva verket var en stavhoppsribba som gått sönder, så har Anders bett Glysis om att köpa in en ny sådan till oss.

Glysis planerar äntligen att investera i ett "skolförråd". Anders S och Lina Q har hjälpt till med inventering och gett förslag på inköp.

Anders S kommer att träffa Glysis och representant från Hudiksvalls kommun för att undersöka möjligheten till en kastplan i Hudik med omnejd. Anders har föreslagit att kastringen flyttas upp till grusplanen uppe vid "rosa huset" vid infarten till Östra skidstadion eftersom det är möjligt att genomföra kast uppåt 70 m på platsen.

Det har kommit en ny dator till sekretariatet på Glysis. Nu inväntar vi även en ny skärm och dator till självaste måltavlan.

10. Nästa styrelsemöte

Nästkommande möte är ej spikat i dagsläget. Micke O kommer att få möjlighet att ge förslag på passande datum för detta.

11. Mötets avslutande

Mötet avslutades.